
 

 

 
 
 
 
Nr. 138/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 08 iulie 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, reprezentanții satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni și Vaszi Etelka - 
sat Chilieni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Gheorghe Ion, Kolcza István. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 909/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba viceprimarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al Municipiului Sfântu 
Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Bună ziua tuturor, 
este ora două. Aș dori să încep cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m) „După cum observ avem 5 absenți. Înainte de toate vă citesc Ordonanța de 
Urgență a Guvernului: (lb.r.): Potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un 
interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt 
obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema 
respectivă.  
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r): „La punctele 2, 3, 4 și 5 nu 
particip la dezbatere și nu votez. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „La punctul D1 nu votez.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): „Aș întreba dacă cineva 
are alte propuneri în afara Odinii de zi?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „Aș dori să propun 
două puncte la Diverse. (lb.r.): Unul ar fi proiect de hotărâre privind prelungirea 
valabilității Contractului de concesiune nr. 40379/2017 a serviciului public de administrare 
al Cimitirului Comun din Municipiul Sfântu Gheorghe încheiat cu TEGA SA, respectiv 
aprobarea scoaterii din funcțiune în vederea valorificării prin casare a unor mijloace fixe şi 
obiecte de inventar concesionate în favoarea operatorului regional TEGA SA Sfântu 
Gheorghe, și a doilea: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 
Contractului de delegare a gestiunii serviciului comunitar de administrare a domeniului 
public şi privat nr. 6.280/29.01.2016 – activitatea de administrare a bazelor sportive şi a 
activităţilor recreative şi distractive în Municipiul Sfântu Gheorghe.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): „Mulțumesc frumos. Mai 



 

 

are cineva? (lb.r.): Vă întreb dacă sunteți de acord cu discutarea punctului D1?” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF: (lb.m): „DA” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY: (lb.m): „DA.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ: (lb.m): „DA.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „DA.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „DA, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „DA.” 

 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „DA.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): „Votez și eu cu DA.” 

Introducerea punctului D1 pe Ordinea de zi: Se votează cu 16 voturi pentru, 1 
consilier lipsește de la vot (Magyarosi Imola-Piroska).  
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.r): „Cine este de acord cu 
includerea punctului D2?” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF: (lb.m): „DA” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY: (lb.m): „DA.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „DA.” 

 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): ”DA.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „DA, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „DA.” 

 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „DA.” 

Introducerea punctului D2 pe Ordinea de zi: Se votează cu 16 voturi pentru, 1 
consilier lipsește de la vot (Magyarosi Imola-Piroska).  
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Să votăm acum 
Ordinea de zi în întregime, împreună cu punctele D1, D2.”  

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF: (lb.m): „DA” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY: (lb.m): „DA.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „DA.” 



 

 

 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): ”DA.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „DA, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „DA.” 

 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „DA.” 

Ordinea de zi se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot 
(Magyarosi Imola-Piroska).  
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Acum să votăm, 
dacă sunteți de acord, ca la final să votăm pe rând proiectele de hotărâri.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF: (lb.m): „DA” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY: (lb.m): „DA.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m): „DA.” 

 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): ”DA.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „DA, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „DA.” 

 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „DA.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt aici și eu, și 
votez cu (lb.m/lb.r): DA.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate. 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Bine, mulțumim. Aș 
întreba dacă cineva mai dorește să ia cuvântul?” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, eu, la diverse.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): „Altcineva? Dacă nu, 
putem să începem discutarea proiectelor de hotărâri.” 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 
Urbanistic Zonal „Câmpul Frumos”, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m): „Dacă-mi permiteți, o să vă 
prezint eu, la rugămintea d-lui primar. (lb.r): Deci este vorba de modificarea planului 
urbanistic al Parcului Industrial. Este vorba de refuncționalizarea unor suprafețe, în 
vederea construirii de locuințe sociale, respectiv din funcțiuni agricole, schimbarea în 
funcțiuni industriale, și ca urmare a acestor modificări și o reorganizare din punct de 
vedere a căilor de comunicații.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Mulțumim frumos. 
Comisia de urbanism a propus modificarea limitării unor parcelei minime la 1500 mp. 



 

 

Sunteți de acord cu această propunere? Supun la vot.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb. m/lb.r): „DA, sunt de acord.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF: (lb.m): „DA” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY: (lb.m): „DA.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r): „De acord.” 

 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): ”DA.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m/lb.r): ”DA.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „DA, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.m/lb.r): „DA.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m/lb.r): „DA.” 

 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „DA.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „DA.” 
 Propunerea de modificare se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate. 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.r): „Proiectul vom vota la 
sfârșitul discutării tuturor proiectelor. Vă anunț, că comisiile de specialitate au fost de 
acord cu acest proiect de hotărâre. Putem să trecem la proiectul de hotărâre nr. 2. 
Menționez faptul că comisiile I, II și V au fost de acord cu proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 190/2020. 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții pentru obiectivul de investiții: 
„Lucrări de reabilitare termică a blocului de locuințe - strada Gödri Ferenc bl. 5, sc. A, B, 
C, D, E – faza DALI.” Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „Datorită faptului, că 
punctele 2, 3, 4 și 5 sunt similare, le prezint împreună. Este vorba de niște DALI-uri, care 
au fost întocmite la comanda Municipiului Sfântu Gheorghe, în colaborare, sau prin 
împuternicirea dată de asociațiile de proprietari, și sunt niște proiecte, care vor fi depuse la 
Programul Operațional Regional, axa 3.1 și se referă la lucrările de reabilitare termică a 
unor grupuri de blocuri de locuințe. Conțin lucrările specifice, cu care această reabilitare 
termică se poate efectua, deci hidro și termo izolații, înlocuire iluminat în casa scării cu o 
sursă de energie alternativă și tot ce derivă din realizarea acestor lucrări. Lucrări de 
conducte, schimbări de tâmplărie, etc. Aceste proiecte au figurat pe Ordinea de zi a 
ședinței trecute, dar la observația consultantului s-au făcut niște mici corecturi în devizele 
generale. Deci față de ședința trecută schimbări sunt numai în costul total al investițiilor, 
care la blocul 5, scările A, B, C, D totalizează 4.677.421,35 de lei, inclusiv TVA.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József), 
HOTĂRÂREA NR. 191/2020. 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Mulțumim frumos. 
Aș menționa chiar de acum faptul, că dl. consilier Zsigmond József nu va participa la vot la 
proiectele de hotărâri nr. 2, 3, 4 și 5. Trecem la următorul proiect de hotărâre, pe care o 
citesc, deși dl. viceprimar deja l-a prezentat. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții ”Lucrări de reabilitare termică a 



 

 

blocului de locuințe strada Gróf Mikó Imre bl. 13, sc. A-B-C” din Municipiul Sfântu 
Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.”  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „Întrucât esența proiectului 
de hotărâre e aceleași, m-aș referi numai la valoarea totală a investiției, care este de 
3.008.840,88 de lei, include și TVA.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József), 
HOTĂRÂREA NR. 192/2020. 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Dl. Zsigmond nu 
participă la votarea acestui proiect. Trecem la punctul 4, care a fost avizat de comisiile I, II 
și V. Îl rog pe dl. viceprimar să ne spună sumele.” 
 PUNCTUL IV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții ”Lucrări de reabilitare termică a 
blocului de locuințe strada Kriza János nr. 3” din Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „Precizez, că valoarea totală 
a devizului general este de 1.195.438,05 de lei, include TVA.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József), 
HOTĂRÂREA NR. 193/2020. 
 PUNCTUL V de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții, pentru obiectivul de investiții: 
„Lucrări de reabilitare termică a blocului de locuințe Strada Libertății, bl. 7, sc. A, B”, din 
Municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): ”În acest caz, valoarea totală 
a devizului general este de 1.227.801,34 de lei, include TVA.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Comisiile de 
specialitate I, II și V au fost de acord. Urmează proiectul de hotărâre nr. 6.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József), 
HOTĂRÂREA NR. 194/2020. 
 PUNCTUL VI de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL 
nr. 117/2020 privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții pentru 
obiectivul de investiții “Amenajare centru comunitar cartierul Ciucului”. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „Și în acest caz este vorba 
de modificarea valorilor totale a investiției. S-a solicitat, și propunem să fie aprobat 
includerea unui defiblirator automat în capitolul de dotări, cu valoare de 8.650 de lei, și cu 
acesta, valoarea totală a devizului general devine 468.886 de lei, inclusiv TVA. 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Și aici comisiile I, II 
și V au fost de acord. Asfel vom discuta punctele D1 și D2.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 195/2020. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind prelungirea 
valabilității Contractului de concesiune nr. 40379/2017 a serviciului public de administrare 
al Cimitirului Comun din Municipiul Sfântu Gheorghe încheiat cu TEGA SA, respectiv 
aprobarea scoaterii din funcțiune în vederea valorificării prin casare a unor mijloace fixe şi 
obiecte de inventar concesionate în favoarea operatorului regional TEGA SA Sfântu 
Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „Deci contractul de 
concesiune pentru administrarea cimitirului comun expiră, întrucât prevederile legale 
permit acest lucru. Propunem prelungirea cu încă 3 ani, până în 2023, luna a VII-a, pe 19. 



 

 

Pe lângă acest lucru, prin proiectul de hotărâre se propune scoaterea din funcțiune a unor 
bunuri, în vederea casării. E vorba de un radiator și o roabă, respectiv completarea cu unele 
obiective de inventar. Aici este vorba de un sistem de evidență și monitorizare cimitir.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Mulțumesc frumos. 
În comisia I au fost 3 voturi pentru: dl. Vajna László nu votează, dl. Bálint Iosif și Cochior 
Andrei s-au obținut. În cealaltă comisie dl. Cochior s-a abținut.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (Vajna László), 3 
consilieri se abțin (Bálint Iosif, Cochior Andrei, Pârvan Rodica), HOTĂRÂREA NR. 
196/2020. 
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării şi completării Contractului de delegare a gestiunii serviciului comunitar de 
administrare a domeniului public şi privat nr. 6.280/29.01.2016 – activitatea de 
administrare a bazelor sportive şi a activităţilor recreative şi distractive în Municipiul 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r): „Modificarea contractului cu 
Rekreatív SA are trei elemente. O dată este vorba de trecerea din domeniul public și privat 
în vederea casării și valorificării a două poziții din inventar, în valoare totală de 18.225,61 
de lei. Al doilea element este o propunere de completare a inventarului, anexă la contract, 
cu 24 de poziții, în valoare totală de 2.300.568,05 de lei, respectiv modificarea unor tarife, 
care este din cauza unor modificări în dotația obligatorie a ștrandurilor, din cauza 
pandemiei de coronavirus ștrandurile pot funcționa cu maxim 500 de vizitatori, fiecare 
trebuie să aibă la dispoziție un șezlong propriu, deci firma a fost dotată cu 500 de paturi 
șezlong, dar închirierea acestor paturi șezlong nu mai este obțională, cum a fost în sezonul 
trecut, ci trebuie inclus în tarif, fiindcă folosința lor este obligatorie. Astfel se prefigurează 
următoarele tarife noi: pentru pachetul pentru familii, 2 adulți și 3 copii sub 18 ani, care 
presupune chiria a 5 șezlonguri, tariful este de 76 de lei; pentru un bilet standard, care are 
chiria șezlongului inclus este de 25 de lei, iar propunerea de bilet redus pentru copii sub 18 
ani, inclusiv șezlongul, este propus la 13 lei. Reducerea la 75% pentru familii numeroase 
este de 6,25 de lei.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Mulțumim frumos. 
În comisia nr. I dl. Bálint și dl. Cochior s-au abținut. Comisia V a acordat aviz favorabil, cu 
abținerea dlui Cochior Andrei. Comisia VI a acordat aviz favorabil cu 5 voturi pentru, dl. 
Kolcza István s-a abținut.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 3 consilieri se abțin (Bálint Iosif, Cochior Andrei, 
Pârvan Rodica), HOTĂRÂREA NR. 197/2020. 
 (lb.m): „Am terminat cu prezentarea proiectelor de hotărâri. Dacă are cineva de 
spus ceva, să o facă acum, sau dacă sunt opinii să o faceți acum. Atunci trecem la votarea 
lor.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-
DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier BÁLINT IOSIF: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-
DA, D1-abținere, D2-abținere.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Proiectul 1, 2, 3, 4, 5, 6 DA; D1, 
D2 - abținere.” 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY: (lb.m): „De la 1 până la 6 DA, 
D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-
DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA. (lb.m): Deci DA pentru fiecare. Mulțumesc.”  



 

 

Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-
DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS ZOLTÁN (lb.m): „De la 1 până la 6 de 
acord, de asemenea cu D1 și D2.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 
6-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER: (lb.r): „Proiectul de hotărâre 
1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Doamna consilier KONDOR ÁGOTA: (lb.r): „Proiectul de hotărâre 1-DA, 2-DA, 
3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA–PIROSKA: (lb.r/lb.m): „Proiectul de 
hotărâre nr. 1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Proiectul 1, 2, 3, 4, 5, 6 DA, D1, 
D2 mă abțin.” 

Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ: (lb.r): „Proiectul de hotărâre 1-DA, 2-
DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier TISCHLER FERENC: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-
DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul viceprimar TOTH BIRTAN CSABA: (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 
5-DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.r): „Punctul 1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 
5-DA, 6-DA, D1-DA, D2-DA.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r): „Punctul 1-DA, la 2, 3, 4, 5 nu 
particip și nu votez, 6-DA, D1-DA, D2-DA.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): ”Mulțumesc frumos. 
(lb.r): Am terminat și cu votarea, am discutat toate proiectele de hotărâri, am și votat. 
Putem trece la diverse. D-na Pârvan a cerut cuvânt.” 
 DIVERSE:  
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Am o problemă, de fapt două. Am 
fost sesizată de către cetățenii orașului, care urmăresc site-ul Consiliului Local, din 
februarie, de fapt din martie, de când s-a intrat în starea aceasta de urgență și apoi de alertă, 
că nu au mai fost postate pe site-ul consiliului procesele verbale ale ședințelor. Am 
verificat dimineața aceasta, și într-adevăr ultimul proces verbal este de din 17 februarie. 
Dacă se pot posta, sau nu se pot. Dacă putem primi un răspuns în direcția aceasta. A doua 
problemă: insist pe toaletarea parcurilor pentru copii. Cetățenii au rugat să se curețe 
parcurile pentru copii, că sunt plină de iarbă, de mizerie, de alte lucruri neplăcute pentru 
copii. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m): „Dacă cineva are opinie 
în legătură cu ce a spus d-na Pârvan…” 
 Domnul viceprimar TOTH BIRTAN CSABA: (lb.r): „În legătură cu postarea 
proceselor verbale d-na secretar poate să ne răspundă. Trebuie să verific din nou. Și data 
trecută ați ridicat problema toaletării parcurilor de copii. Am dat o dispoziție la Tega, 
respectiv la Grădinărie. Trebuie să verific dacă și-au achitat datoria. O să verific.”  
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Vă rog frumos. În legătură cu 
postările d-na secretar poate să ne răspunde.” 
 Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.r): „Procesele verbale 
sunt pregătite, urmând să intre spre aprobare în cursul lunii iulie. Datorită COVID-ului au 
fost niște, mă rog, probleme, am tot așteptat un pic, mă rog. Cert este că procesele verbal 



 

 

vor fi supuse aprobării dumneavoatră săptămâna viitoare, când va avea loc o ședință 
extraordinară.”  
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Mulțumesc. Nu era propunerea 
mea. Era venită din afară, de la cetățeni, care probabil vor neapărat să știe ce se întâmplă la 
ședințele noastre.” 
 Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.r): „Ne-a cam amețit 
perioada aceasta. Ne cerem scuze, dar remediem situația săptămâna viitoare.” 
 Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Mulțumesc, o să-i transmit.” 
 Domnul președinte de ședință JÓZSEF ÁLMOS (lb.m/lb.r): „Dacă mai are cineva 
observații? Dacă nu, înceiem ședința și o după amiază plăcută.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 30 iulie 2020. 
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